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INTERPELACJA 

w sprawie badania natężenia ruchu turystycznego 

 

 Szanowny Panie Prezydencie, zwracam się z uprzejmą prośbą o objęcie 

badaniem natężenia ruchu turystycznego na dwóch osiedlach LSM tj. osiedlu im J. 

Słowackiego i osiedlu A. Mickiewicza. 

 Są to miejsca bardzo ciekawe architektonicznie, posiadające niepowtarzalny 

charakter i klimat liczące już ponad 60 lat, a reprezentujące lubelski modernizm  

 Spacer po starych osiedlach mówi wiele o tkance współczesnego miasta. Wielu 

z nas wychowało się w dzielnicach, których układ już dziś powoli przechodzi do historii, 

a badanie ruchu turystycznego miało by na celu zorientowanie się jak bardzo osoby 

zwiedzające Lublin, zainteresowane są wychodzeniem poza układ starego miasta, a co 

za tym idzie przygotowanie jak najlepszej oferty turystycznej eksponującej zasoby 

miasta. 
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